

رخصة تاجر
Trader License

تفاصيل الرخصة / License Details

License Number	1285670	رقم الرخصة		
Trade Name	CLONE SMITH LOCKS REPAIRING	الإسم التجاري		
Expiry Date	5-Jan-2025 تاريخ الإنتهاء	Issue Date	6-Jan-2024	تاريخ الإصدار

أطراف الرخصة / License Members

Share / الحصص	Nationality / الجنسية	Role / الصفة	Name / الاسم	No. / رقم الشخص
100%	India / الهند	Est. Owner / مالك مؤسسة	هيمناشو رانا Himanshu Rana	1016389

أنشطة الرخصة / License Activities

Shoe Repairing	اصلاح الاحذية	526016
Watches & Clocks Repairing	اصلاح الساعات	526018
Locks Repairing	اصلاح الاقفال والكوالين	526019
Knives & Scissors Repairing & Sharpening	اصلاح السكاكين والمقصات وسننها	526021
Toys Repairing	اصلاح لعب الاطفال	526024
Leather & Similar Products Repairing	اصلاح المنتجات الجلدية ومايماثلها	526029
Bags Tailoring	خياطة الحقائب وتجهيزها	526036

عنوان الرخصة / License Address

Email	info@clonesmith.com	البريد الإلكتروني
Mobile	+971-522929985	هاتف متحرك

المتاجر الإلكترونية / E-Stores

https://twitter.com/CloneSmith2		https://clonesmith.com	
https://www.instagram.com/clone_smith/		https://www.facebook.com/CloneSmith2/	
		https://www.linkedin.com/company/clonesmith/	

ملاحظات / Remarks

DE@AE Tier 1

سارع: مبادرة وطنية من قبل مكتب الذكاء الاصطناعي ضمن مبادرات الاقتصاد الرقمي تهدف لتسهيل عملية وتكلفة إنشاء مشروع رقمي.
Go: An initiative launched by the AI Office as part of a national effort for the digital economy to ease the process and cost of starting a digital start-up.

Print Date 20-May-2024 PM 11:21 تاريخ الطباعة Receipt No 15447429 رقم الإيصال

يمكنك الآن تجديد رخصتك من خلال الرسائل النصية القصيرة، أرسل رقم الرخصة الي 6969 (دو / اتصالات) للحصول علي اذن الدفع.

Now you can renew your trade license by sending a text message (SMS). Send your trade license number to 6969 (Du / Etisalat) to receive payment voucher

(وثيقة إلكترونية معتمدة صادرة بدون توقيع من دائرة الاقتصاد والسياحة-دبي. لمراجعة صحة البيانات الواردة في الرخصة برجاء زيارة الموقع <https://invest.dubai.ae>)

(Approved electronic document issued without signature by the Department of Economy and Tourism-Dubai. To verify the license kindly visit <https://invest.dubai.ae>)

Dear Trader,

Kindly take the following instruction into high consideration:

عزيزي التاجر،

يرجى اخذ التعليمات التالية بعين الاعتبار:

1. It's not allowed to change the location registered in the license to move to another address unless DET-Dubai approval is obtained.
2. It is not allowed to place any advertising banners in front of the house.
3. It is not allowed to apply any amendments or change the license details unless approved by DET-Dubai.
4. Consumers have the right to receive a purchase receipt.
5. Invoices must clearly reflect the total amount of the purchased goods, services and VAT.
6. The displayed price list should be inclusive of 5% VAT.
7. Announce the sale policy to consumer through suitable applicable channels (to clarify procedures for goods replacement, repair and refund).
8. You must register with the Federal Tax Authority.
9. Avoid promoting or selling or displaying any counterfeited goods.
10. Permits must be issued for warehouses of licensed businesses or kiosks.
11. To protect your trademark, it must be registered at the Ministry of Economy.
12. It is not allowed to practice the activity through food trucks unless there is prior approval from Dubai Municipality.
13. It's not allowed to convert the house into a commercial shop or receive customers (pick up/delivery only).
14. Abide to Dubai Municipality health and safety standards and requirements for food activities (food preparation activities, food trade activities).
15. DET-Dubai has the right to suspend or cancel the license or impose fines in case of non-compliance with the terms and conditions as well as violation of the legislation in the UAE.

1. عدم القيام بتغيير موقع الترخيص والانتقال إلى موقع آخر دون الحصول على موافقة دائرة الاقتصاد والسياحة-دبي.
2. عدم وضع أي لافتة إعلانية على واجهة المنزل.
3. عدم إجراء أي تعديل أو تغيير في بيانات الترخيص إلا بعد الرجوع لدائرة الاقتصاد والسياحة-دبي.
4. للمستهلك الحق في الحصول على فاتورة الشراء.
5. يجب عرض الفاتورة بشكل تفصيلي موضحًا فيها القيمة الاجمالية للسلع والخدمات وقيمة الضريبة المضافة.
6. يجب أن تكون الأسعار المعلنة مشمولة القيمة المضافة 5%.
7. الإعلان عن سياسة البيع للمستهلك عبر وسيلة اعلان مناسبة شاملة (لعملية الاسترجاع أو الاستبدال أو الإصلاح للسلع).
8. يجب التسجيل في الهيئة الاتحادية للضرائب.
9. عدم القيام بالترويج أو البيع أو العرض لأية بضائع مقلدة أو مغشوشة.
10. استخراج تصريح لمستودعات التخزين الخاصة أو الأكشاك للمنشأة المرخصة.
11. في حال الرغبة في تسجيل الاسم التجاري كعلامة تجارية، يجب التسجيل بوزارة الاقتصاد بهدف حمايته.
12. لا يمكن مواصلة النشاط من خلال عربات الأغذية (Food Truck) إلا في حال وجود موافقة مسبقة من بلدية دبي.
13. لا يمكن تحويل المنزل إلى موقع تجاري لاستقبال المتعاملين (تسليم / توصيل الطلبات فقط).
14. الالتزام بتطبيق معايير واشتراطات الصحة والسلامة لبلدية دبي للأنشطة الغذائية (أنشطة تحضير الأغذية، أنشطة تجارة المواد الغذائية).
15. يحق لدائرة الاقتصاد والسياحة-دبي إيقاف الترخيص أو إلغائه أو فرض الغرامات في حال عدم الالتزام بالشروط والأحكام ومخالفة التشريعات في الدولة.

Print Date 20-May-2024 PM 11:21 تاريخ الطباعة

Receipt No

15447429

رقم الإيصال

يمكنك الآن تجديد رخصتك من خلال الرسائل النصية القصيرة، أرسل رقم الرخصة الي 6969 (دو / اتصالات) للحصول علي اذن الدفع.

Now you can renew your trade license by sending a text message (SMS). Send your trade license number to 6969 (Du / Etisalat) to receive payment voucher

(وثيقة إلكترونية معتمدة وصادرة بدون توقيع من دائرة الاقتصاد والسياحة-دبي. لمراجعة صحة البيانات الواردة في الرخصة برجاء زيارة الموقع <https://invest.dubai.ae>)

(Approved electronic document issued without signature by the Department of Economy and Tourism-Dubai. To verify the license kindly visit <https://invest.dubai.ae>)